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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Administracji i Cyfryzacji (nr 64)

Komisji Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej 
(nr 254)
20 marca 2014 r.
Komisje Administracji i Cyfryzacji oraz Samorządu Terytorialnego i Polityki Regio-
nalnej, obradujące pod przewodnictwem poseł Julii Pitery (PO), przewodniczą-
cej Komisji Administracji i Cyfryzacji, przewidywały w porządku dziennym wspól-
nego posiedzenia: 

– pierwsze czytanie poselskiego projektu ustawy zmieniającej ustawę 
o zmianie ustawy – Prawo o aktach stanu cywilnego oraz ustawy o opłacie 
skarbowej (druk nr 2185);
– rozpatrzenie wniosku w sprawie powołania podkomisji nadzwyczajnej 
do rozpatrzenia poselskiego projektu ustawy o powiecie metropolitalnym 
(druk nr 2107).

W posiedzeniu udział wzięli: Wojciech Ostrowski naczelnik Wydziału Finansów Powiatów i Woje-
wództw Departamentu Finansów Samorządu Terytorialnego Ministerstwa Finansów oraz Grzegorz 
Kubalski ekspert Związku Powiatów Polskich.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Jolanta Ostrowska, Anna Jasieńska 
i Dariusz Myrcha – z sekretariatów Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Sławomir Osuch 
i Tomasz Czech – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.

Przewodnicząca poseł Julia Pitera (PO): 
Dzień dobry państwu. Otwieram wspólne posiedzenie Komisji Administracji i Cyfryzacji 
oraz Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej. Witam przybyłych gości. Stwier-
dzam kworum. W porządku dziennym posiedzenia Komisji mamy dwa punkty. Pierwszy 
to pierwsze czytanie poselskiego projektu ustawy zmieniającej ustawę o zmianie ustawy 
– Prawo o aktach stanu cywilnego oraz ustawy o opłacie skarbowej – druk nr 2185. 
Punkt drugi to rozpatrzenie wniosku w sprawie powołania podkomisji nadzwyczajnej 
do rozpatrzenia poselskiego projektu ustawy o powiecie metropolitalnym – druk nr 2107. 
Czy są uwagi do porządku obrad? Bardzo proszę, pan przewodniczący Makowski.

Poseł Tomasz Makowski (TR):
Dziękuję bardzo. Szanowni państwo, pani przewodnicząca chcę złożyć wniosek formalny 
dotyczący punktu drugiego, mianowicie rozpatrzenia wniosku w sprawie powołania pod-
komisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia poselskiego projektu ustawy o powiecie metro-
politalnym – druk nr 2107. Uzasadniam to tym, że pan poseł Witold Klepacz uzyskał 
w Klubie Poselskim Twój Ruch rekomendację do zasiadania w podkomisji, którą mamy 
powołać. Jednak, w tej  chwili  złożono wniosek, by pan poseł Witold Klepacz zasiadł 
w Komisji Administracji i Cyfryzacji i z tej Komisji miałby dopiero być rekomendowany 
do podkomisji. Dlatego składamy wniosek o zdjęcie punktu drugiego z porządku obrad 
Komisji i przesunięcie go na posiedzenie kwietniowe. Dziękuję bardzo.
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Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Komisji administracji i cyfryzacji (nr 64), 

Komisji samorządu terytorialnego i Polityki regionalnej (nr 254)

Przewodnicząca poseł Julia Pitera (PO): 
Chcę… Bardzo proszę, panie pośle.

Poseł Tomasz Makowski (TR):
Pani przewodnicząca, jest to wniosek formalny.

Przewodnicząca poseł Julia Pitera (PO):
Dziękuję bardzo.
Pan poseł Wójcik.

Poseł Marek Wójcik (PO) – spoza składu Komisji:
Dziękuję, pani przewodnicząca, Wysoka Komisjo. Pozwoliłem sobie się zgłosić, ponieważ 
jestem posłem wnioskodawcą. Dyskusje na temat obszarów metropolitalnych rzeczy-
wiście trwają już 25 lat i myślę, że dwa tygodnie niczego nie zmienią. Natomiast poseł 
Witold Klepacz podczas pierwszego czytania w Sejmie zgłaszał konkretne uwagi do pro-
jektu  i rzeczywiście deklarował wolę pracy. W związku z tym myślę,  że jest  to dobry 
prognostyk do pracy w podkomisji nad projektem ustawy o powiecie metropolitalnym. 
Dlatego myślę, że propozycja Ruchu Palikota jest zrozumiała. 

Przewodnicząca poseł Julia Pitera (PO): 
Dziękuje bardzo. Czy jest sprzeciw wobec wniosku? Nie widzę, zatem informuję, że punkt 
drugi dzisiejszego posiedzenia Komisji został zdjęty z porządku obrad posiedzenia Komisji.
Przechodzimy do punku pierwszego porządku obrad posiedzenia Komisji. Mamy pro-

blem, ponieważ nieobecny jest poseł wnioskodawca, czyli poseł Balt. W związku z tym 
nie możemy rozpatrzeć tego punku porządku obrad posiedzenia Komisji.
Czy są jakieś sprawy różne? Jeżeli nie ma, to zamknę posiedzenie Komisji. Nie widzę, 

zatem dziękuję bardzo. Do widzenia. 


